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Protokoll nr 7 från ordinarie möte den 21 september 
2021 
Plats: Digitalt via zoom 
Tid: 13:45 – 15:30  
 
Närvarande rådsmedlemmar: 
Gunilla Göran, Funktionsrätt Stockholm, ordförande, 
Reumatikerföreningen i Stockholm. 
Anita Odell, Funktionsrätt Stockholm, OCD föreningen i 
Stockholm 
Anne Sjökvist, Funktionsrätt Stockholm, vice ordf. Hörselskadades 
förening i Stockholm. 
Mia Modig, Funktionsrätt Stockholm, Dövas förening i Stockholm. 
Bertil Orrby, Funktionsrätt Stockholm, Astma- och 
Allergiföreningen i Stockholm. 
Louise Lindström, DHRS - Delaktighet, Handlingskraft 
Rörelsefrihet, Stockholmsavdelningen. 
 
Adjungerad: Stefan Petersson, Arkitekt och adjunkt på KTH. 
 
Närvarande tjänstemän: 
Christer Nygren, fh-rådssekreterare. 
Kulturförvaltningen/Kulturskolan Stockholm. 
Frånvarande:  
Joakim Centervik, SRF - Synskadades Riksförbund, Stockholm 
Stad. 
Ola Larson, Stadsarkivet. 
Gabriella Eriksson, bolagsjurist på Kulturhuset/Stadsteatern. 

 Rådet för 
funktionshinderfrågor 
        
   Stadsteatern – Kulturnämnden -  Skönhetsrådet   
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1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordningen. 

Ordförande Gunilla öppnade mötet, hälsade alla 
välkomna och dagordningen godkändes.  

2. Föregående protokoll och utseende av justerare.  

Protokollet från 2021-08-17 godkändes och lades till 
handlingarna. Bertil Orrby utsågs att justera 
protokollet. 

3. Synpunkter på mötesrum och handlingars 
tillgänglighet. 

 
Handlingarna till mötet mailades ut i god tid. För att 
kunna, i tid, ev. avboka tolkarna till mötet, behöver 
rådsmedlemmarna senast 24 tim innan lämna återbud, 
i annat fall behöver förvaltningen betala full 
ersättning för tolktjänsten. 

 
 

4. Uppföljningsfrågor. 
 
Stefan Petersson rapporterade om statusen gällande 
den pågående försäljningen av Tensta Träff. Hampus 
Bolerud fastighetsutvecklare, berättade att, 
försäljningen med tilltänkt intressent är i slutskedet, 
det betyder att med största sannolikhet att 
försäljningen kommer genomföras. Han kunde inte 
p.g.a. sekretesskäl inte namnge köparen. Hampus 
ställde sig positiv till rådets förslag att skapa ett 
Funktionsrättens Hus i Tensta träff. 
Stefans förslag är att gå vidare med förslaget och 
förhandla med den nye ägaren hur de ställer sig ett 
programinnehåll utifrån funktionshinderperspektivet 
och en vision för huset enligt en hybridmodell med 
flera olika samverkande aktörer utifrån en gemensam 
vision. Rådet avvaktar och inväntar det officiella 
beslutet om vem den nye ägaren blir. 
 

5. Inkomna remisser och motioner. 
Rådet har för avsikt att inkomma med synpunkter på 
”Motion om en stadsövergripande strategi samt 
framtagande av en konceptbyggnad för parklekar”. 
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6. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 
24/8. 

Synpunkter utifrån T- 2. 

Barn och unga med funktionsnedsättning är en av 
förvaltningens prioriterade målgrupper. Arbetet 
utifrån Stockholms stads program för delaktighet och 
främst dess delmål 3 och 7: Stockholmare bemöts 
med kunskap och respekt och ska själva vara med och 
bestämma i frågor som gäller honom eller henne samt 
att stockholmare ges förutsättningar att delta i och 
tillgodogöra sig fritidsverksamhet.  
En bra första mening men resten av samma stycke har 
ingen koppling alls till denna prioriterade målgrupp. 
Skrivningen blir då bara en skrivning utan något 
innehåll. Insatserna för en av de prioriterade 
målgrupperna borde resultera i faktiskt verksamhet, e 
brist att så inte skett. 
 
På sidan 25 står 
Arbete för att tillgängliggöra verksamhet för personer 
med funktionsnedsättning Kulturförvaltningen har 
fortsatt att arbeta aktivt för att tillgängliggöra kultur 
för personer med funktionsnedsättning. Allt fler 
medarbetare på Stockholms stadsbibliotek utbildas i 
TAKK (Tecken som AKK, en metod att stödja 
kommunikation) och digitala sagostunder har på flera 
bibliotek kompletterats med TAKK. Boken kommer-
verksamheten har fortsatt att utgöra en viktig och 
uppskattad tjänst till en målgrupp som under 
pandemin är extra utsatt. Kulturskolans resurscenter 
har under våren haft totalt 270 elever inskrivna i 
kulturskolan som elever med särskilda behov. Nya 
samarbeten med särskolor har inletts. Resurscentret 
kommer till hösten att bilda ny enhet tillsammans 
med Unga Berättar för att fokusera starkare på 
utveckling och utvidgning av verksamheten så att fler 
barn och unga tar del av kulturskolans verksamhet 
som är tillgänglig för alla.   

7. Här finns konkreta insatser medtagna. De ligger inom 
biblioteken och Kulturskolan och är viktiga för 
funktionsnedsatta. Skulle vara angeläget att det fanns 
fler aktiviteter/initiativ inom området. Till exempel en 
uppföljning av den utredning som skedde under 2020, 
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om hur man kan öka funktionsnedsattas tillgänglighet 
till kultur. Vilka konkreta resultat har denna landat i? 
 
Var finns funktionshindersaspekten vad gäller 
ungdoms- och fritidsgårdar? "Tillgängligt" nämns i 
förbifarten. 
 

8. Övriga ombyggnadsprojekt. 
 
Inga nya noterade. Rådet följer utvecklingen av 
ombyggnaden av Årsta bibliotek och Kulturskola. 
Även ombyggnaden, interiört av Asplundhuset för att 
skapa förutsättningar för ny pedagogisk verksamhet 
för barn och ungdom. 

 
9. Rapporter.  

 
Martin Hansson (MP) och ordförande i 
kommunstyrelsens funktionshindersråd har kontaktat 
Gunilla och ställt frågan om KuN FHR har några 
synpunkter på den nya biblioteksplanen. Rådet 
kommer avge ett svar inom kort med fokus på 
”Upphandlingen av självbetjäningsutrustning med 
tillhörande tjänster för Stockholms stadsbibliotek”. 
 
Anne berättade glädjande att man testat, under HRF´s 
överinseende, hörselslingorna på 
Kulturhuset/Stadsteatern och de fungerar till full 
belåtenhet. 
Ola Göransson, rapporterade via mail, att han ordnat 
med en renovering av Stadsarkivets rullstolsramp från 
Kungsklippan. 
Stenläggningen är nu hel och utan kanter. 
 

 
10. Övriga frågor. 

Mårten Castenfors avgår - när ? Det skulle vara 
trevligt om FHR dels tackar honom och dels 
välkomnar hans efterträdare. 
Klimatfrågan och vattennivåer är ju på tapeten. Hur är 
det med Liljeholmen. Är arkivet 
vattenöversvämningssäkert? Titanic hade ju vattentäta 
skott! 
 
 
 

11. Nästa möte, äger rum den 12 oktober kl.13:45-15:30.  
Plattform: Zoom.  

 
  



5 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

Balanslista 
 2021 

Ärende Ansvarig Tidsplan/ 
kommentar 

Hur kan (ska) rådet i 
samarbete med 
kulturförvaltningen utveckla 
nya samarbetsformer?  

Rådet och 
Ledningsgruppen 
på Kuf 
 
 
 
 

Möjliggörande av 
fortlöpande 
kontakt med  
förvaltningens 
samtliga 
avdelningar. 
Gemensamma 
studiebesök på 
verksamheterna. 
 

Kompetensförsörjningsplanen HR-chef Carina 
Idenfors VT + HT 2021 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson  VT  + HT 2021 

Renovering av Årsta 
bibliotek och kulturskolan 

Rådet  
Ulrika Bjurvall, 
lokalenheten och 
Anni Arnefjord 

HT 2021 

Kulturstrategiska programmet David Jonsson  VT + HT 2021 
Utforma kriterier för 
upphandlingar utifrån 
funktionshinderperspektivet 

Rådet VT 2021 

PM som beskriver 
framgångsrika exempel på 
hur FHR verkar i andra 
sammanhang i staden tex på 
stadsdelsnivå 
 

Gunilla Göran,  VT 2021 

Biblioteksplanen, under 
utarbetning Daniel Forsman VT + HT 2021 

  
 
Gunilla Göran ordf.             Justerare 
                
 
 
Christer Nygren          Bertil Orrby    
      
Sekreterare 
 
 
 


